
Zápis z jednání hodnoticí komise pro Vnitřní granty ze dne 10. 10. 2023 

Na Vnitřní granty má komise limitované finanční prostředky a z tohoto důvodu bylo opravdu nutné 

dobře zvážit komu se finanční prostředky přidělí. Součet žádosti činí téměř 930 tis. Kč. Nelze ovšem šetřit 

na té tvůrčí činnosti, která nám do RUV přinese po dobu 5 let finanční prostředky. 

 

Komise se rozhodla nepodpořit žádné přihlášky grantu na dofinancování Designbloku, jelikož jejich 

žadatelé byli podpořeni již v 1. kole Vnitřních grantů 2023. Jednalo se o tyto přihlášky:  

1. Grant Antonína Tomáška na dofinancování Designbloku 

2. Grant Marcela Mochala na dofinancování Designbloku 

Grant Karolíny Hruboňové nebyl hodnoticí komisí podpořen, a to z důvodu, že již obdržela finanční 

prostředky v 1. kole Vnitřní grantů 2023. 

Grant Jana Kiewega, Karolíny Lapešové, Rebeky Pojarové nebyl hodnoticí komisí podpořen – výstavní 

program Galerie Mimochodem, byl již podpořen finančními prostředky z KDTU. Doprovodný program 

této galerie nebude z tohoto důvodu dále podpořen. 

Grant Anety Kaprál´ové nebyl hodnoticí komisí podpořen z důvodu, že již obdržela finanční prostředky v 

1. kole Vnitřních grantů 2023 a také se jedná o součást diplomového projektu – tedy výstupu z učení, 

který by neměl být součástí Vnitřních grantů. 

Grant Anny Vartecké – z hlediska akademiků neodpovídá hodnocení v RUV B+. Jelikož se projektu 

zúčastní velký počet studentů, tak se hodnoticí komise rozhodla přeřadit tento do studentské 

kategorie vnitřní grantů a podpořit jej, ovšem s důrazem položeným na podporu na výstavě se 

účastnících studentek a studentů. 

Teoretik Adam Štěch byl přizván na výstavu Design Week Milano, kde bude vystavovat velké množství 

fotografií, ale bez účasti jakéhokoli akademika-umělce/designera z FUD, který by mohl svou účast 

uplatnit v RUV. Hodnoticí komise doporučuje žadateli požádat děkanku FUD UJEP prof. Mgr. Zdenu 

Kolečkovou, Ph.D. o podporu z jiných zdrojů fakulty.  

Grant Antonína Tomáška na financování webových stránek na propagaci Keep in Touch se hodnoticí 

komise rozhodla nepodpořit, neboť se nejedná o umělecký výstup s perspektivou uplatnění v RUV. 

Grant Poliny Khatsenko nebyl podpořen v 1. kole Vnitřních grantů 2023 z důvodu, že v době konání akce 

nebyla studentkou fakulty. Studentka byla v září /23 přijata do doktorského studia a využila možnosti si 

grant podat znovu v zářijovém termínu a hodnoticí komise její grant podpořila. 

Grant Daniela Hanzlíka nebyl hodnoticí komisí podpořen, jelikož nesplňuje hodnocení v systému RUV 

B+. 

 

Zapsala: Zita Šauerová 

Schválil: prof. Mgr. Michal Koleček, Ph.D. 


